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Petycja o uwzględnienie w rozkładzie Komunikacji Miejskiej

Jako mieszkaniec Szczecinka i reprezentant nowo powstałej wspólnoty mieszkaniowej Soft 
Loft przy ulicy Narutowicza 21, 23, 25, na podstawie ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o 
petycjach (Dz. U. z 2014r., poz. 1195 ze zm.), zwracam się z uprzejmą prośbą o uwzględnienie 
potrzeb komunikacyjnych mieszkańców naszej inwestycji w kontekście miejscowej 
komunikacji miejskiej.

Jak Państwo doskonale wiedzą, niedawno sfinalizowano budowę nowoczesnego kompleksu 
mieszkaniowego Soft Loft, który skupia 150 mieszkań, przez co liczba mieszkańców w tej 
części miasta znacząco wzrosła. W związku z tym istotnie zwiększyło się zapotrzebowanie na 
dostęp do transportu publicznego.

Jesteśmy przekonani, że poprawa dostępności komunikacyjnej naszego osiedla przyniesie 
korzyści nie tylko mieszkańcom Soft Loft, ale również całemu miastu poprzez zmniejszenie 
ruchu samochodowego i zwiększenie atrakcyjności komunikacji publicznej.

Przykładowym rozwiązaniem problemu będzie przedłużenie linii numer 7 oraz stworzenie 
przystanku obok straży pożarnej.

W imieniu społeczności mieszkańców inwestycji Soft Loft z góry dziękuję za uwagę i za 
poświęcony czas na rozpatrzenie naszego wniosku. Wierzymy, że nasze wspólne działania 
przyczynią się do wzrostu jakości życia mieszkańców oraz zrównoważonego rozwoju 
komunikacyjnego miasta Szczecinek.

Z wyrazami szacunku
Mieszkańcy inwestycji Soft Loft w Szczecinku

Załączniki:
1. Podpisy mieszkańców inwestycji Soft Loft w Szczecinku popierających petycję.


